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JeoEmekli Komisyonumuz tarafından düzenle-
nen söyleşiler kapsamında 8 Mayıs 2019 Çarşamba 
günü Oda Genel Merkez binası konferans salonun-
da Odamızın Su Yönetimi ve Hidrojeoloji Komisyo-
nuna başkanlık yapan Ahmet Apaydın ile söyleşi 
düzenlendi. Apaydın söyleşide; Ankara`nın tarihsel 
gelişimi içinde su gereksiniminin nasıl karşılandığı, 
açılan su kuyuları, barajlar, su iletim hatları, arıtma 
sistemleri ve geleceğe dönük içme suyu yatırımları 
konularında bilgilerini paylaştı.  Söyleşiye katılan 
meslektaşlarımıza, komisyon üyelerine ve katkı ko-
yan Sayın Ahmet Apaydın`a teşekkür ederiz.

JEOEMEKLİ KOMİSYONU  
AHMET APAYDIN İLE SÖYLEŞİ DÜZENLEDİ

81 İLE 81 
JEOPARK 
PROJESİ 

KAPSAMINDA 
HAZIRLADIĞIMIZ 
RAPOR TBMM’DE 

YANKI BULDU

Odamız tarafından hazırlanan “Jeolojik Açıdan Tabiat Varlıkları: Jeolojik Miras’ın 
Önemi ve Türkiye’deki Durum Hakkında Rapor”u TBMM’de yankı buldu.

Ülkemizin ender bulunan, bir kez yok edildi-
ğinde asla yerine konulamayacak nitelikteki, ko-
rumaya değer jeolojik varlıklarımızın korunarak 
gelecek nesillere aktarılması, bugün jeoturizm 
yoluyla insanlığın hizmetine sunularak başta 
yerel idareler olmak üzere ülke ekonomisine ka-
zandırılması maksadıyla hazırladığımız “81 İLE 
81 JEOPARK PROJESİ” kapsamında hazırladı-
ğımız “Jeolojik Açıdan Tabiat Varlıkları: Jeolojik 

Miras’ın Önemi ve Türkiye’deki Durum Hakkın-
da Rapor”u TBMM’de yankı buldu.

Kapadokya Alanı Hakkında Kanun Tasarının 
TBMM’de görüşülmesi esasında söz alan mes-
lektaşımız Milletvekili Dr. Müzeyyen ŞEVKİN, 
odamız raporundan bahsederek, jeolojik miras, 
jeolojik mirasın korunması, jeoturizm ve jeo-
parkların ülkemiz için öneminden bahsetti.


